
Protokół nr 4/2024 

z posiedzenia Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa 

w dniu 28.10.2024 roku 

godzina 14.00 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14.00 i trwało do godziny 15.00 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa Rady 

Powiatu w Kielcach. Nieobecny byli radni : Anna Kosmala i Andrzej Jarosiński. Lista 

obecności w załączeniu. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

- Skarbnik Powiatu Anna Moskwa 

- Dyrektor PZD Zbigniew Wróbel 

- Radny gm. Górno Michał Ślusarczyk 

Przewodniczący Komisji Andrzej Michalski przedstawił porządek obrad komisji : 

1. Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałów i projektów uchwał na najbliższą sesję 

Rady Powiatu w Kielcach (zgodnie z porządkiem obrad sesji). 

2. Sprawy różne. 

Ad. 1 

Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałów i projektów uchwał na najbliższą sesję 
Rady Powiatu w Kielcach . 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 01.10.2024 r. 

4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 

5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres między 

sesjami. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Kielcach o wynikach dokonanej analizy 

oświadczeń majątkowych. 



7. Informacja Starosty Kieleckiego o wynikach analizy oświadczeń majątkowych. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu kieleckiego za rok szkolny 

2023/2024. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kieleckiego na lata 2024-2029, 

2) zmian w budżecie Powiatu Kieleckiego na 2024 rok, 

Skarbnik Powiatu Anna Moskwa przedstawiła projekty ww. uchwal. 

3) udzielenia pomocy finansowej z budżetu Powiatu Kieleckiego dla Gminy Strawczyn 

w 2024 roku, 

4) zatwierdzenia programu naprawczego Świętokrzyskiego Centrum Matki i Noworodka 

Szpital Specjalistyczny w Kielcach na lata 2024-2026, 

5) zatwierdzenia programu naprawczego Powiatowego Centrum Usług Medycznych 

w Kielcach na lata 2024-2026, 

6) podwyższenia minimalnej wysokości wynagrodzenia dla rodzin zastępczych 

zawodowych, rodzin zastępczych zawodowych pełniących funkcję pogotowia 

rodzinnego oraz dla osób prowadzących rodzinne domy dziecka, 

7) zmiany Uchwały Nr LXX/16/2024 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 27 marca 2024 

roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się w 2024 roku środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

8) przekształcenia Powiatowego Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Chęcinach 

poprzez likwidację Filii Nr 2 w Łagowie, 

9) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Kieleckiego, 

10) nadania tytułu „Honorowy Obywatel Powiatu Kieleckiego", 

11) nadania tytułu „Zasłużony dla Powiatu Kieleckiego", 

12) utworzenia jednostki organizacyjnej pod nazwą: Powiatowe Centrum Usług 

Wspólnych w Kielcach i nadania jej statutu. 

10. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych. 

11. Sprawy różne i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

Po analizie dokumentów Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione materiały i projekty 

uchwał skierowane na sesję Rady Powiatu. 



Ad. 3 

Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji poruszył temat przetargu na projekt w Bęczkowie, który wyszedł 

dużo drożej oraz budowy chodnika Skorzeszycach. 

Dyrektor PZD powiedział, że projekt powinien kosztować ok. 400 000 zł. Do tej pory niestety 

nie ma odpowiedzi od wójta gm. Górno. 

Członek Zarządu Cezary Majcher stwierdził, że inwestycji w tej kadencji będzie mało ponieważ 

nie ma środków. Należy się do tego przygotować i wykonać dokumentację projektową. 

Radny Bogdan Gierada zapytał o drogę Piórków - Jeleniów, która ma dokumentację. Cena za 

tą drogę to ponad 10 min zł. Radny ma nadzieję, że w tej kadencji uda się ten temat załatwić. 

Ta droga jest bardzo potrzebna. 

Radna Alina Siwonia powiedziała, że będzie niedługo dokumentacja na drogę Wola Wąkotna 

- Czyżów, którą wykonuje gmina. 

P. Michał Ślusarczyk radny gm. Górno zaapelował o wykonanie 20-30 m chodnika przy drodze 

powiatowej w Radlinie w kierunku Niestachowa. Tam jest przystanek, który jest niebezpieczny 

i jest potrzeba wykonania chodnika. Często w tym miejscu dochodzi do wypadków. 5 lat temu 

ten problem był zgłaszany, niestety nie został sfinalizowany. Trzeba przeprowadzić rozmowy 

z panem, który jest właścicielem działki przy przystanku. Przy tej samej drodze znajduje się 

pobocze po przeciwległej stronie w kierunku Niestachowa. Mieszkańcy często tą drogą chodzą 

a tam brakuje ok. 50-60 cm pobocza. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Popiel stwierdziła, że przez Porzecze 

będą przejeżdżać samochody o tonażu ok. 40 ton i zniszczą drogę. Zaproponowała jeszcze raz 

przeanalizować dostępność dróg. Radna w tej sprawie spotka się Dyrektorem PZD w Kielcach. 

Znak ograniczenie tonażu na drodze w Porzeczu został usunięty i czy jest możliwe, aby ciężkie 

samochody mogły tam jeździć, ponieważ droga jest już bardzo popękana i zniszczona. 

Mieszkańcy nie wiedzą dlaczego ten znak został usunięty, przy tak złym stanie drogi. 



Dyrektor PZD powiedział, że droga została przebudowana i zmieniona została organizacja 

ruchu, która została opracowana po przebudowie. 

Radna Ałina Siwonia zaapelowała o remont: 

- droga do Rakowa przez Rakówkę w kierunku gminy Bogoria wymaga natychmiastowej 

interwencji, przy moście (przysiółek Mocha) droga się zapadła, 

- następnie dalej (obok P. " " ) jest przeciek i droga się zapadła, 

- droga (we wsi Korzenno) przejazd przez las, asfalt jest popękany. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Popiel zapytała czy można zgłaszać budowę, 

przebudowę dróg w ramach RPO. 

Na tym protokół zakończono 

Protokołowała: 
K. Toporska 

Przewodn' 


